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Trafiknämnden Utdrag ur protokoll, fört vid 

sammanträde 2016-11-10, § 15 

 

   
 

 Tid Torsdagen den 10 november 2016 kl. 16.45 – 17.10  
   

 Plats Stora kollegiesalen, Stadshuset 
   

 Justerat Torsdagen den 10 november 2016 

  

 

Cecilia Brinck Lorentz Tovatt 

  

Närvarande  

 Beslutande ledamöter: 

 Cecilia Brinck (M), vice ordföranden  

 

Jan Valeskog (S) §§ 1-10  

Bawer Kevir (S)   

Maja Zachrisson (S) 

Lorentz Tovatt (MP)  

Sara Stenudd (V)  

Bo Arkelsten (M)  

Peter Jönsson (M)  

Eva Ekmehag (M)  

Patrik Silverudd (L)  

  

 

 
Tjänstgörande ersättare: 

Martin Engman (S) för Kristina Öberg (S) 

Roland Eliasson (S) för Jan Valeskog (S) §§ 11-23 

Petra Schagerholm (MP) för Daniel Helldén (MP) 

Anette Hellström (M) för Karin Ernlund (C) 

 

 
Ersättare:  

Roland Eliasson (S) §§ 1-10   

Inger Lagerman (S)   

Viveca Wallqvist (MP)   

Malin Ericson (Fi)   

Jonas Lilleberg Eriksson (M)  

Erik Persson (M)  

Jan Erik Leijon (M)   

Mikael Valier (KD)  

 

 
Tjänstemän: 

 Förvaltningschefen Jonas Eliasson, Fredrik Alfredsson, Ted Ell, Åse 

Geschwind, Inga-Lill Hultin, Lars Jolérus, Mattias Lundberg och 

personalföreträdaren Luis Lopez §§ 1-10 samt borgarrådssekreterarna 

Jonas Thörnqvist och Charlotte Lundqvist. 



 

 Trafiknämnden  
 

 Sida 2 (3) 
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 § 15 
Programsamråd för Södra Skanstull. Svar på remiss från 
stadsbyggnadsnämnden, S-2009-04719 
Dnr T2016-02475 

 
Beslut 

Trafiknämnden beslutar enligt kontorets förslag: 

 

1 Trafiknämnden godkänner kontorets tjänsteutlåtande som 

 svar på remissen från stadsbyggnadsnämnden avseende 

 program för Södra Skanstull. 

 

2 Trafiknämnden beslutar att omedelbart justera paragrafen. 

 
Handlingar i ärendet 

Trafikkontorets tjänsteutlåtande från den 19 oktober 2016. 

 

Nämndens behandling av ärendet  
 
Framlagda förslag till beslut  

1) Lorentz Tovatt m.fl. (MP), Bawer Kevir m.fl. (S), Sara 

Stenudd (V) och Patrik Silverudd (L) föreslår (se beslutet). 

 

2) Vice ordföranden Cecilia Brinck m.fl. (M) föreslår att 

nämnden beslutar att delvis bifalla kontorets förslag till beslut 

och att därutöver anföra följande: 

 

Vi anser att programförslaget till ny bebyggelse i Södra 

Skanstull är väl avvägd och genomtänkt. Planen tar god 

hänsyn till parker och intilliggande bebyggelse. Med stora 

öppna ytor som ger en ljus och trygg känsla samt ett effektivt 

och kreativt nyttjande av ytorna under vägbroarna som liknar 

användandet i Rålambshovsparken så kommer den nya 

bebyggelsen att skapa en mer levande miljö i området jämfört 

med idag. Vi anser att man, givet trafikkontorets inspel om 

merkostnaderna att öka intunnlingen av Söderledstunneln, bör 

pröva om det är möjligt att öka exploateringen inom 

programområdet för att på så vis också öka intäkterna så att 

projektet bär sina egna kostnader.  

 
Beslutsgång 

Vice ordföranden Cecilia Brinck (M) ställer förslagen mot varandra 

och finner att nämnden beslutar enligt förslag från Lorentz Tovatt 

m.fl. (MP), Bawer Kevir m.fl. (S), Sara Stenudd (V) och Patrik 

Silverudd (L). 

 



 

 Trafiknämnden  
 

 Sida 3 (3) 
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Reservation 

Vice ordföranden Cecilia Brinck m.fl. (M) reserverar sig mot 

beslutet med hänvisning till sitt förslag. 

 
Ersättaryttrande 

Ersättaryttrande lämnas av Mikael Valier (KD) enligt följande: 

 

Om jag hade haft rösträtt skulle jag ha yrkat enligt följande: 

1 Att delvis bifalla kontorets förslag till beslut. 

2 Att därutöver anföra följande: 

 

Programförslaget för Södra Skanstull innebär en uppskattad 

och genomtänkt lösning på hur den mycket speciella 

markytan runt och emellan broarna mellan Södermalm och 

norra Söderort kan utnyttjas. Kristdemokraterna anser dock 

att idrotten, som apostroferas i skrivningen tillsammans med 

bostäder och kontor, inte alls får ut något ytterligare i 

förslaget. 

 

Vi vet att staden, i synnerhet Södermalm, lider stor brist på 

innehallar för bl.a. handboll och innebandy, något som 

påtalats av föreningslivet i många år men där mycket litet 

gjorts av staden. Med Södra Skanstull erbjuds nu ett utmärkt 

tillfälle att råda bot på denna brist i ett område med utmärkta 

kommunikationer. Sträckan från Zinkensdamm efter 

Ringvägen över Södra Skanstull till Globen och 

Tele2Arena bildar en sammanhängande kedja av olika 

idrottsanläggningar. I Södra Skanstull finns mellan broarna 

utrymme för innehall(ar). Man kan tänka sig att bygga flera 

hallar ovanpå varandra och då spara in på infrastrukturen som 

behövs. Stora nivåskillnader i området gör det dessutom 

möjligt att bygga högt. Denna lösning har tagits upp tidigare i 

Idrottsnämnden men då fanns inget Södra Skanstull. 

  

Kristdemokraterna anser att Stockholm och Södermalm 

behöver detta tillskott och vill arbeta för att Södra Skanstull 

kan göras till ett idrottskluster som innefattar fler 

inomhushallar. 

 

 

 Vid protokollet 

 Åse Geschwind 

 

Rätt utdraget intygar: 

 

 

 

_________________________________  

 


